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Landvik skole 

Referat FAU-møte 8-2024/25 
Tirsdag 10. juni 2025, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang «Inntjore 1876» 

Møteleder: FAU-leder, Roger Susort 

Neste møte: Avklares i møte 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 Nyvalgte FAU-representanter: 

 Maria, kommende 1. trinn 

 Sandra, kommende 4. trinn 

 Line, kommende 1. trinn 

 Åse Bjørkås, kommende 6. trinn 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen - Synne Lior 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen – Roger Susort 

 3. trinn: Sandra Bjerk - Lisbeth Flaten 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gunvor Sofia Almlie 

 6. trinn: Trygve Johannes Lereim Sævareid - Evelyn Helland 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug - Stig Arve Husebø Abrahamsen 

 

 

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Einar Råheim 

Forfall 

Gurly Dokkedal 

 

FAU skoleåret 2024/25 

− Runde rundt bordet og hva FAU er 

- Refleksjoner fra sittende FAU 

- Foreldre på skolen kan være usikre på hva FAU gjør, eller om saker en vil ta opp 
egner seg for FAU. FAU ønsker å formidle mer om hva FAU er og gjør, for 
eksempel på kommende foreldremøter. 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

o Hovedinntekter for FAU kommer fra 17. mai og Åpen skole. FAU sponser 
diverse utstyr og aktiviteter for skolens elever. 

o Økonomien til FAU er sunn. 
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− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

o Veileder for klassekontakter. Gir oversikt over oppgavene klassekontakter har. 
Den blir tatt opp til diskusjon på første FAU-møte for neste skoleår i august, 
der klassekontaktene også deltar. 

o Barnas digitale hverdag. Begge FAU-representantene som har hatt ansvar for 
det er ferdige i FAU etter dette skoleåret. 

o Generell diskusjon om FAU bør redusere antall fokusområder.  

 

− Behandle ev innmeldte saker: 

- Trafikkvakter ifbm kryssing av vei på morgenen 

o Hørte-bussen kommer ca kl. 8. Da hender det at det ikke er trafikkvakt. 
Skolen har vakter fra kl. 8. Bussen kommer av og til fem på åtte. FAU tar 
saken til etterretning.  

- Aksjon smarttelefon 

o Nyhetssak i diverse medier. Nasjonal aksjon om «Smarttelefonfri 
Barndom» som sprer seg til barneskoler. De ønsker at barna skal være 13 
før de får smarttelefon. De jobber opp mot FAU på de ulike skolene.  

o Saken tas opp på neste FAU-møte i august. Det finnes alternativer til 
vedtak FAU kan gjøre på nettsiden til aksjonsgruppen: 
Smarttelefonfribarndom. 

 

 

 

 

 

Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

o Ny lærer på 2A. Elevene fikk informasjon et par dager før foreldrene. Skolen 
har som prosedyre at informasjon skal sendes til både foreldre og elever 
samtidig. Skolens ledelse informerte om at i dette tilfellet handlet bytte av 
lærer om at de ønsket en lærer som har erfaring med «lek-satsingen» for 
elever som starter på 1. trinn til høsten. Av og til er det faktorer som gjør at de 
ikke kan gå tidlig ut med informasjon. 

− Saker fra skolens ledelse 

- Planer og satsinger kommende skoleår 

o Landvik følger skoleruta fra skoleåret 2025/26. 

o Åpen skole og sommeravslutning blir neste skoleår i tilknytning til 

arbeidstid. 

https://www.smarttelefonfribarndom.no/
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o Satsingsområder:  

▪ Leselyst, leseglede, blir sannsynligvis sertifisert som 

dysleksivennlig skole. Det mangler 150 bøker fra skolebiblioteket, 

men alle detaljer er ikke klare.  

▪ Trygghet og trivsel. Mitt valg og «lek-satsing» videreføres.  

▪ Medarbeiderkultur. Anser foreldre som viktige i dette arbeidet. 

Dette arbeidet videreføres. 

- Endringer på elevenes læringsbrett 

o YouTube blir fjernet for 5. – 7. trinn.  

o Klasseromsappen skal nå fungere bra.  

- Økonomi 

o Har brukt litt mindre penger enn det som er i budsjettet, men noen store 

utgifter kommer. Det er kommet innspill fra kommunedirektøren om 

ytterligere kutt for skolene. Kan bli noe færre midler til Landvik som følge 

av det.  

- Tidspunkt foreldremøter 

o Skolen vurderer å legge foreldremøte i tilknytning til arbeidsdagen. Ønsket 

er da å avslutte innen kl. 17. Skolen ber om tilbakemelding fra FAU på 

dette. Tilbakemeldinger er at det antakelig vil bli færre som har anledning 

til å delta på foreldremøte så tidlig. Skolen tar disse tilbakemeldingene til 

etterretning.   

− Eventuelt 

- Neste FAU-møte: tirsdag 26. august kl. 19 – 20.30 

- Ulik praksis i år om skoleavslutningen. Noen klasser har sendt ut informasjon og 
forespørsel om kakebaking og diverse. Er dette kontaktlærer sitt ansvar? FAU ber 
skolens ledelse om å gi informasjon til foreldrekontaktene om dette. 

 

 

 


